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Samenwerking culturele instellingen 19-06-2019 D66, Gemeentebelang, PvdA 
en GroenLinks

 (Raadsvergadering 19-06-
2019 20:30)

De raad draagt het college van B&W op:

In samenspel met de culturele instellingen, 
een brede verkenning uit te voeren naar 
concrete vormen van meer of minder 
intensieve, en/of van smalle tot brede 
samenwerkings-mogelijkheden binnen elk van 
de vijf programmalijnen.
Per samenwerkingsmogelijkheid duidelijk de 
voor en nadelen in beeld te brengen en aan te 
geven hoe de samenwerkingswinst kan 
worden aangewend voor de culturele 
programmering.
De brede verkenning voor de diverse 
programmalijnen moeten uiterlijk in maart 
2020 aan de raad worden aangeboden.

2019-06-19 Motie D66-PvdA-
GL-GB - Samenwerking 
culturele instellingen - 
AANGENOMEN

C.J. Verhaar (Wethouder, 
GroenLinks)

maart 2020 Deze motie zal in samenhang met de 
gelijknamige motie van 18 november 2020 
worden afgehandeld. Zie voor de stand van 
zaken de raadsmededeling voortgang 
Uitvoeringsprogramma Cultuur 2021-2024 
van 23 december 2021, 4 november en 25 
maart 2021. Medio 2022 zal de midterm-
review Uitvoeringsprogramma Cultuur 2021-
2024 plaatsvinden, waar dit onderdeel van 
uitmaakt.

Raadsmededeling Voortgang 
Uitvoeringsprogramma Cultuur Gemeente 
Deventer

Unaniem aangenomen

Beschermingsbewind (VJN 7.5) 03-07-2019 Deventer Sociaal en VVD  (Raadsvergadering: 
Voorjaarsnota 14.00 uur  03-07-
2019 14:00)

De raad roept het college van burgemeester 
en wethouders op:

Met de particuliere bewindvoerders en het 
BAD in gesprek te gaan om cijfers aan te 
leveren omtrent de diverse categorieën 
binnen het beschermingsbewind
De raad hierover bij voorkeur voor de 
begroting te informeren

2019-07-03 Motie 7-5 VVD-DS - 
Beschermingsbewind 
AANGENOMEN

R. de Geest (Wethouder, 
PvdA)

voor begroting 2020 Er wordt een convenant gesloten met de 
bewindvoerders, zie de raadsmededeling van 
8 oktober en 16 december 2021. Er zal in 
overleg met de partners van het convenant 
bekeken worden wat het effect van de 
uitspraak van de rechtbank is voor het 
convenant. Er wordt in opdracht van college 
en de raad gezamenlijk een onderzoek 
uitgevoerd naar Bewind waar ook 
verschillende toekomstscenario's bij 
betrokken worden, zie de raadsmededeling 
van 14 april en 8 juli 2022. 

Unaniem

RES - Versterken biodiversiteit als 
uitgangspunt bij zonneparken en 
windmolens

27-05-2020 GroenLinks, Deventer Sociaal, 
PvdA, ChristenUnie, D66 en 
DENK

 (Raadsvergadering (via 
Skype) 27-05-2020 22:00)

2020-05-27 Motie 7 RES - GL - 
Biodiversiteit - AANGENOMEN

C.J. Verhaar (Wethouder, 
GroenLinks)

De raad heeft de RES 1.0 op 7 juli 2021 
vastgesteld. Biodiversiteit is verwerkt in het 
RES bod 1.0, hoofdstuk 6 Ruimtelijke 
Kwaliteit. Biodiversiteit wordt verder 
meegenomen in de op te stellen ruimtelijke 
onderzoeksagenda. Zie voor meer info de 
raadsmededeling van 14 juli 2022 over de 
Tussenstand RES.

29-7

Integrale benadering met 
participatie/communicatie proces via next 
step in het Energieplan 

01-07-2020 Gemeentebelang  (Raadsvergadering via Skype 
voor bedrijven 01-07-2020 
23:00)

2020-07-01 Motie 11.4 GB - 
Integrale benadering - 
AANGENOMEN

voor begroting 2021 Maart 2022: Er heeft overleg plaatsgevonden 
over de voortgang van de uitvoering met de 
indiener van de motie (zie de 
raadsmededeling van 19 november 2020). 
Het college start met het proces om te komen 
tot de 'next stepping stone' van het 
Energieplan. Het is een herijking van het 
huidige Energieplan, inclusief de invulling van 
de steppingstones in de periode 2022-2024. 
Dit integrale document wordt de raad 
aangeboden in 2022.

2020-11-19 1945 Raadsmededeling 
Integraliteit Energieplan.pdf

26-11

RES en Leefbaarheid 23-09-2020 CDA  (Raadsvergadering (via MS 
Teams) 23-09-2020 20:15)

2020-09-23 Motie 3 CDA - RES 
en Leefbaarheid 
AANGENOMEN

C.J. Verhaar (Wethouder, 
GroenLinks)

De RES 1.0 is vastgesteld tijdensde 
raadsvergadering van 7 juli 2021. 
Leefbaarheid is verwerkt in het RES bod 1.0, 
hoofdstuk 6 Ruimtelijke Kwaliteit. 
Leefbaarheid wordt verder meegenomen in 
de op te stellen ruimtelijke 
onderzoeksagenda. Voor meer informatie zie 
de raadsmededeling Tussenstand RES van 
14 juli 2022. 

25-9

Samenwerking culturele instellingen 18-11-2020 Gemeentebelang en CDA  (Raadstafel-vergadering 18-11-
2020 20:40)

De raad draagt het college van B&W op:• 
Conform de motie ‘Samenwerking culturele 
instellingen’ concreet inzicht te geven in de 
financiële consequenties (synergievoordelen) 
van een vergaande samenwerking tussen 
culturele instellingen binnen en tussen de 
programmalijnen.• Op basis van dit concrete 
inzicht aan te geven wat de inhoudelijke 
gevolgen zijn voor de (structurele) budgettaire 
ruimte en de ambities van de culturele 
instellingen, uitgaande dat het huidige 
financiële kader gehandhaafd blijft.• De 
informatie, tegelijkertijd met de verkenning 
Cultureel Vastgoed (zie raadsmededeling van 
30 juni 2020) uiterlijk in maart 2021 aan te 
bieden aan de raad, zodat de raad in staat is 
om integrale afwegingen te maken.

2020-11-18 Motie Gb - 
Samenwerking culturele 
instellingen AANGENOMEN

maart 2021 Deze motie zal in samenhang met de 
gelijknamige motie van 19 juni 2019 worden 
opgepakt en afgehandeld. Zie voor de stand 
van zaken de raadsmededeling voortgang 
Uitvoeringsprogramma Cultuur 2021-2024 
van 23 december 2021, 4 november en 25 
maart 2021. Medio 2022 zal de midterm-
review Uitvoeringsprogramma Cultuur 2021-
2024 plaatsvinden, waar dit onderdeel van 
uitmaakt. 

19-18

Coronasteungeld voor cultuur 17-03-2021 D66, GroenLinks, PvdA en 
VVD

 (Raadsvergadering via MS 
Teams 17-03-2021 19:45)

2021-03-17 Motie vreemd D66-
VVD-GL-PvdA - 
Coronasteungeld voor cultuur - 
AANGENOMEN

Zie de raadsmededeling van 4 november 
2021 voor de stand van zaken.
Eind 2022 na de behandeling van de 
jaarrekeningen 2021 van de culturele 
instellingen wordt de raad geïnformeerd over 
het vervolg.

24-11

 Plan MER (RES) 29-04-2021 PvdA  (Raadsvergadering (vervolg 
van 28 april) 29-04-2021 
20:00)

2021-04-28 Motie Plan MER 
(PvdA) AANGENOMEN

C.J. Verhaar (Wethouder, 
GroenLinks)

De RES 1.0 is vastgesteld tijdens de 
raadsvergadering van 7 juli 2021. Op welke 
manier een planMER het beste uitgevoerd 
kan worden, wordt verder meegenomen in de 
op te stellen ruimtelijke onderzoeksagenda, 
zie hoofdstuk 6 van de RES 1.0. In juli heeft 
de raad de Tussenstand RES ontvangen (zie 
raadsmededeling van 14 juli 2022). De 
consequenties van een Plan-MER worden 
nog in beeld gebracht. 

24-13

Zon op daken bedrijventerrein 28-04-2021 Gemeentebelang  (Raadsvergadering 28-04-
2021 19:45)

2021-04-28 Motie GB - Zon op 
daken bedrijventerrein 
AANGENOMEN

Eerstvolgende halfjaarlijke 
informatiemoment

Het project is nog steeds in uitvoering, dwz 
de energieregisseur (de Transitiemakers uit 
Deventer) bezoeken bedrijven en adviseren 
geinteresseerde bedrijven tav 
energiebesparingsmaatregelen en zon op 
dak. Het project loopt nog tot eind 2022. 

Unaniem aangenomen
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Verduurzaming Binnenstad 26-05-2021 Deventer Belang  (Raadsvergadering (plenair 
digitaal deel) 26-05-2021 
22:30)

De raad draagt het college van B&W op:

De raad zo spoedig mogelijk te informeren 
wanneer er nieuwe mogelijkheden en / of 
technieken zijn die kunnen bijdragen aan de 
verduurzaming van gebouwen en tegelijkertijd 
de beeldkwaliteit van de binnenstad behouden 
of verbeteren.
Deze nieuwe mogelijkheden en/of technieken 
vervolgens te verwerken in het 
Beeldkwaliteitsplan Binnenstad en dit 
aangepaste plan ter vaststelling aan de raad 
aan te bieden.

2021-05-26 Motie DB - 
Verduurzaming Binnenstad - 
AANGENOMEN

De motie roept op om bij de uitvoering van 
het beeldkwaliteitsplan actief rekening te 
houden met nieuwe ontwikkelingen op het 
gebied van duurzaamheid. Een dergelijk 
motie kan niet ineens worden afgedaan maar 
vormt een continu proces. Hieronder vindt u 
verschillende voorbeelden van activiteiten die 
bijdragen aan de uitvoering van deze motie.
Eind 2021/Begin 2022: Voor de gehele 
binnenstad wordt gewerkt aan een 
zonnepanelen kansenkaart die laat zien waar 
zonnepanelen kunnen worden toegepast en 
onder welke voorwaarden.
Eind 2021: Deelname aan de website Groene 
Grachten. Deze website, een initiatief van de 
provincie Overijssel, laat zien welke 
mogelijkheden er zijn om Erfgoed te 
verduurzamen.
Eind 2021: Pilot isolerend glas. Van belang 
voor het uiterlijk van een monument zijn de 
ramen. De toepassing van stopverf bij enkel 
glas draagt sterk bij aan dit beeld maar is 
moeilijk te combineren met dubbelglas. Er 
wordt continu gewerkt aan dunnere versies 
van isolerend glas. Eind 2022 vindt een pilot 
plaats om te kijken welk effect toepassing 
van verschillende typen isolerend glas heeft 
op het uiterlijk van het gebouw.
In het najaar van 2022 zal het college de raad 
over de voortgang informeren. 

Unaniem aangenomen

Vaart in de Haven: Overdracht sluis aan 
Rijkswaterstaat

07-07-2021 Gemeentebelang  (Vervolg Raadsvergadering 
VJN (stemmen) 07-07-2021 
18:30)

(Uitgestelde stemming raadsvergadering VJN 
30 juni 2021)

2021-06-30 Motie 3.2 Gb - 
Overdracht sluis - 
AANGENOMEN

Op 6 juli 2022 heeft de raad ingestemd met 
het budget wachtplaatsvoorziening 5e 
havenarm voor het project Vaart in de Haven. 
Voorafgaand aan de raadstafel hierover op 
18 mei 2022 heeft de raad een overzicht 
ontvangen van de afdoening toezeggingen 
wachtplaatsvoorziening. Daarin is tevens de 
laatste stand van zaken vermeld over de sluis 
(zie antwoord 4 onder 2). Er is inmiddels 
gestart met het onderzoek naar de toekomst 
van de sluis. Als dit onderzoek gereed is, zal 
het aan de raad worden aangeboden. 

24-13

Bankjes voor iedereen 07-07-2021 PvdA  (Vervolg Raadsvergadering 
VJN (stemmen) 07-07-2021 
18:30)

(Uitgestelde stemming raadsvergadering VJN 
30 juni 2021)

2021-06-30 Motie 3.3 PvdA - 
Bankjes voor iedereen - 
AANGENOMEN

Voor het onderzoek en voor de uitvoering zijn 
claims ingediend in de concept-begroting 
2022. Deze moties willen we zowel in 
onderzoek als in uitvoering gaan combineren 
met de motie t.a.v. de speelplekken. De 
begroting moet nog wel in november 2021 
worden vastgesteld door college en raad.
De raad heeft hier recent een 
raadsmededeling (2022-10) met plan van 
aanpak ontvangen. De inventarisatie loopt. 
combinatie met motie speelplekken en 
broodnodige beweging. 

23-14

Extra bijverdiensten bij bijstandsuitkering 07-07-2021 CDA en Deventer Sociaal  (Vervolg Raadsvergadering 
VJN (stemmen) 07-07-2021 
18:30)

(Uitgestelde stemming raadsvergadering VJN 
30 juni 2021)

2021-06-30 Motie 7.2 CDA-DS - 
Extra bijverdiensten bij bijstand 
- AANGENOMEN

R. de Geest (Wethouder, 
PvdA)

De motie vraagt te onderzoeken welke 
wettelijke mogelijkheden er zijn om 
bijverdienen binnen de bijstand mogelijk te 
maken. Destijds was sprake dat Amsterdam 
maximaal 500,00 per maand wilde vrij laten. 
Amsterdam heeft het aangekondige beleid 
nooit geëffectueerd. De inkomstenvrijlating is 
het enige wettelijke instrument. Die passen 
wij in Deventer maximaal toe. Na afronding 
van ons experiment met bijstand, waarin er 
sprake was van een vrijlating van maximaal 
20 maanden, is de reguliere maximale 
wettelijke termijn van 6 maanden weer 
actueel. Naar aanleiding van het experiment 
is de minister verzocht deze termijn 
structureel te verlengen, dit is in eerste 
instantie niet opgepakt. In juni 2022 heeft de 
minister aangekondigd dat de participatiewet 
uit balans is en op diverse onderdelen wordt 
herzien. Het bijverdienen in de bijstand is 
hierin ook onderwerp van gesprek. Het 
college wacht nu eerst op deze uitwerking.   

34-3

Inzet op preventie 07-07-2021 PvdA  (Vervolg Raadsvergadering 
VJN (stemmen) 07-07-2021 
18:30)

(Uitgestelde stemming raadsvergadering VJN 
30 juni 2021)

2021-06-30 Motie 8.1 PvdA - 
Inzet op preventie - 
AANGENOMEN

Er wordt een integraal Preventieplan 
opgesteld. Er is input opgehaald bij inwoners 
en professionals. Hierbij zal aansluiting 
gezocht worden bij het investeringsfonds 
preventie. De raad ontvangt het 
Preventieplan naar verwachting in de eerste 
helft van 2022.

27-10 De raad heeft op 2 juni 2022 
een raadsmededeling over de 
stand van zaken van het 
Preventieplan ontvangen. 
Hierover heeft op 22 juni 2022 
een raadstafel plaatsgevonden 
waarbij de raad input heeft 
meegegeven. Op 14 juli 2022 
heeft de raad de 
contourenschets van het 
Preventieplan ontvangen. 
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Deventer zwerfjongeren vrij (vrij van dak- en 
thuisloze jongeren)

07-07-2021 VVD  (Vervolg Raadsvergadering 
VJN (stemmen) 07-07-2021 
18:30)

(Uitgestelde stemming raadsvergadering VJN 
30 juni 2021)

2021-06-30 Motie 9.2 VVD - 
Deventer zwerfjongeren vrij - 
AANGENOMEN

R. de Geest (Wethouder, 
PvdA), C.J. Verhaar 
(Wethouder, GroenLinks) en 
F.J.L. Rorink (Wethouder, 
CDA)

Zie tevens de motie onderzoek 
zwerfjongeren. Met de raadsmededeling van 
04 maart 2021, is het onderzoek naar de raad 
gegaan en besproken op 31 maart 2021, 
gevolgd door raadsmededeling van 21 mei 
2021, over het gehele onderzoek. Voorts is er 
13 juli 2021 een raadsmededeling naar de 
raad gegaan met een samenvatting van de 
gehouden bijeenkomsten met de raad. 
Tevens zijn alle lopende onderzoeken 
gemeld. In de raadsmededeling wordt de raad 
voorgesteld om als de resultaten van het 
onderzoek bekend zijn een bijeenkomst te 
houden over de duiding van het vervolg 
Hierin zal de motie meegenomen worden. Het 
onderzoek heeft de raad op 18 februari 2022 
ontvangen. Er wordt een lokaal 
uitvoeringsplan opgesteld voor Deventer en 
er wordt een projectleider aangesteld. Op 18 
mei 2022 heeft hierover een raadstafel 
plaatsgevonden en op 6 juli 2022 heeft de 
raad het budget voor de projectleider 
vastgesteld.

34-3

Bomenbeleidsplan vervolg 07-07-2021 GroenLinks  (Raadsvergadering (via MS 
Teams) 07-07-2021 22:31)

In het kader van het vervolg van het 
groenbeleidsplan worden voor de begroting 
2022 financiële middelen aangevraagd. Deze 
begroting dient in november 2021 nog wel 
vastgesteld te worden door college en de 
raad.

2021-07-07 Motie GL - 
Bomenbeleidsplan vervolg 
AANGENOMEN

F.J.L. Rorink (Wethouder, 
CDA)

voor behandeling begroting 
2022

Op 11-11-2021 is een RM naar de raad 
gegaan n.a.v. een amendement over 
laanboomverjonging. op 19-1-2022 heeft een 
interne raadssessie hierover plaatsgevonden. 

19-18

Tijdige, volledige en transparante 
communicatie over openbaar groen – 
bomenkap)   

07-07-2021 GroenLinks  (Raadsvergadering (via MS 
Teams) 07-07-2021 22:31)

2021-07-07 Motie GL - 
Communicatie over bomenkap 
AANGENOMEN

F.J.L. Rorink (Wethouder, 
CDA)

voor behandeling begroting 
2022

Dit gaat in de komende maanden opgepakt 
worden maar het zal nog wel even duren 
voordat dit voorgelegd kan worden omdat de 
werkdruk bij de betrokken medewerkers 
momenteel erg hoog is. Er zal bezien moeten 
worden of dit misschien uitbesteed moet of 
kan worden.

21-16

Beleid voor Collectief Particulier 
Opdrachtgeverschap (CPO)

07-07-2021 CDA, D66 en GroenLinks  (Raadsvergadering (via MS 
Teams) 07-07-2021 22:31)

2021-07-07 Motie vreemd GL-
D66-CDA - Beleid CPO 
AANGENOMEN

november 2021 Zie de raadsmededeling van 18 november 
2021 voor de voortgang bij de 5 verschillende 
CPO projecten. Het is op dit moment nog te 
vroeg voor een evaluatie. Dat kan pas op het 
moment dat 5 genoemde ontwikkelingen 
gerealiseerd zijn of zich in een ver gevorderd 
stadium bevatten. Dat is medio 2022 nog niet 
het geval. 

Unaniem aangenomen

Onderverhuur en ondermijning 10-11-2021 PvdA  (Raadsvergadering Begroting 
2022 ev (14:00 uur) 10-11-
2021 14:00)

De raad draagt het college op:

Tot een sluitend Plan van Aanpak te komen 
met betrekking tot
De visie op het huisvesten van 
arbeidsmigranten,
De aanpak van malafide uitzendbureaus en 
hiertoe nadere instrumenten te ontwikkelen,
Onderzoeken of de wet ‘Goed 
verhuurderschap’ ingezet kan worden bij 
misstanden met betrekking tot onderverhuur.

2. De uitkomst voor de behandeling van de 
Voorjaarsnota 2022 ter informatie aan de raad 
voor te leggen, met een inschatting van de 
kosten en beoordeling of de huidige middelen 
voldoende zijn voor de uitvoering. Dan wel, 
voor de behandeling van de Voorjaarsnota 
2022, met een aanvullend voorstel aan de 
raad te komen.

2021-11-10 Motie 2-1 PvdA - 
Onderverhuur en ondermijning - 
AANGENOMEN

Voor behandeling 
Voorjaarsnota 2022

11-01-2023 Op 17 maart 2022 heeft het college u een 
raadsmededeling gestuurd. Hierin staat dat 
het college het Deventer beeld rondom 
arbeidsmigranten in beeld brengt op basis 
van een groot aantal gesprekken met 
bewoners en werkers in de wijken.Op basis 
daarvan worden er bouwstenen geformuleerd 
voor een aanpak op korte en lange termijn. 
Zodra de analyse van de huidige situatie 
gereed is en de mogelijke bouwstenen zijn 
geformuleerd gaat het college met de raad in 
gesprek over de analyse en welke 
bouwstenen de raad graag terug zou zien in 
het plan van aanpak. Dit zal in het najaar van 
2022 plaatsvinden, de planning in de 
raadsmededeling is iets vertraagd om tot een 
zorgvuldige analyse te komen. Na dit gesprek 
met de raad en gesprekken met bewoners en 
wijkwerkers gaat het college het plan van 
aanpak formuleren en ter besluitvorming aan 
de raad voorleggen.
Het college zal de raad voor de begroting 
informeren over alles wat er nu al plaatsvindt 
om de leefbaarheid in de wijken te 
verbeteren.

Unaniem aangenomen

Fietsparkeren in Deventer centrum 10-11-2021 D66, ChristenUnie en 
GroenLinks

 (Raadsvergadering Begroting 
2022 ev (14:00 uur) 10-11-
2021 14:00)

De raad draagt het college van burgemeester 
en wethouders op: 

Een totaaloverzicht te maken van de 
fietsparkeer-opgave in de Deventer 
binnenstad en hierbij een voorstel te doen op 
welke wijze dit de komende jaren wordt 
geïntegreerd in de verschillende plannen en 
projecten in de Deventer binnenstad 
(Lebuinuspleinen, Brinkgarage, Sijzenbaan 
e.d.) inclusief de praktische en ruimtelijke 
consequenties, de consequenties voor het 
autoparkeren en de financiële opgave die 
daar mee samenhangt.
Met de Fietsersbond en andere relevante 
maatschappelijke organisaties (zoals SBBD 
en SBDM) hierin in overleg te gaan.
De raad voor de Voorjaarsnota 2022 daarover 
te informeren.

2021-11-10 Motie 3-1 GL-D66-
CU - Fietsparkeren in Deventer 
centrum - AANGENOMEN

Voor Voorjaarsnota 2022 Fietsparkeren centrum in brede zin is 
opgenomen inen gekoppeld aan de 
binnenstadsagenda (thema Mobiliteit en 
Bereikbaarheid) en het Vierde 
Stadsarrangement. Op 3 maart 2022 heeft  
de raad een aanvulling op de 
binnenstadsagenda 2.0 (incl. plan 
fietsparkeren) in de vorm van een 
raadsmededeling (nr 2022-03-03/166) 
ontvangen. daar dit een onderzoek 
fietsparkeren in. Dit onderzoek loopt al. 

23 voor - 13 tegen

Uitvoering motie 100.000 plus bomenplan 10-11-2021 Deventer Belang  (Raadsvergadering Begroting 
2022 ev (14:00 uur) 10-11-
2021 14:00)

De raad draagt het college van B&W op:

Een plan van aanpak op te stellen om te 
kijken waar het binnen Deventer mogelijk is 
om bomen te planten in de openbare ruimte.
Een digitaal loket in te richten waar inwoners 
kunnen aangeven dat ze een boom willen 
planten. Hetzij op eigen grond, hetzij in de 
openbare ruimte.
Naar aanvullende financieringsmogelijkheden 
te zoeken, bijvoorbeeld bij de provincie en om 
vooral ook met creatieve oplossingen te 
komen.
De raad uiterlijk bij de voorjaarsnota de 
voortgang terug te koppelen.

2021-11-10 Motie 3-3 DB - 
Uitvoering motie 100.000 plus 
bomenplan - AANGENOMEN

F.J.L. Rorink (Wethouder, 
CDA)

voor Voorjaarsnota 2022 op 28 oktober 2021 heeft de raad hierover 
een raadsmedeeling (nr. 2021-152) 
ontvangen waarin aan het slot is aangegeven 
dat we maar ten dele uitvoering aan deze 
motie kan worden gegeven. Wel zijn we met 
de provincie Overijssel in gesprek,

Unaniem aangenomen
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Renovatie skatebaan Vliegend Hert 10-11-2021 PvdA  (Raadsvergadering Begroting 
2022 ev (14:00 uur) 10-11-
2021 14:00)

De raad draagt het college op:

Het skatebaan terrein aan de weg het 
Vliegend Hert op te knappen en daarvoor 
eerst te onderzoeken hoe dat het beste 
gedaan kan worden.
Bij dat onderzoek de input van gebruikers en 
experts als uitgangspunt te nemen.
En de raad zsm en uiterlijk 1 maart 2022 te 
informeren over de uitwerking van de plannen 
voor de Skatebaan en hoe de gebruikers 
daarbij zijn betrokken.
Het benodigde budget uit het overschot van 
het budget van WIJDeventer te halen dat dit 
jaar terugstroomt naar de algemene middelen.

2021-11-10 Motie 3-4 PvdA - 
Renovatie skatebaan Vliegend 
Hert - AANGENOMEN

1 maart 2022 we hebben hierover met betrokkenen 
(doelgroep, bewoenrs) gesproken en er zijn 
recent (januari 2022) offertes 
binnengekomen. die worden nu beoordeeld 
omtot een plan te komen dat met 
betrokkenen en raad gedeeld kanworden. 
Kan zijn dat de termijn van 1 maart niet wordt 
gehaald. 

29 stemmen voor - VVD (7) 
tegen

Zelfbewoning bestaande woningen 10-11-2021 D66  (Raadsvergadering Begroting 
2022 ev (14:00 uur) 10-11-
2021 14:00)

De raad draagt het college van B&W op: 
Voor 1 april 2022 de raad te informeren over 
de mogelijkheden om de zelfbewoningsplicht 
ook in te voeren voor bestaande woningen.

2021-11-10 Motie 5-1  D66 - 
Zelfbewoning bestaande 
woningen - AANGENOMEN

R. de Geest (Wethouder, 
PvdA)

1 april 2022 Zie de raadsmededeling van 1 april 2022 
voor de laatste stand van zaken rondom de 
mogelijkheden tot zelfbewoningsplicht. Na het 
reces wordt de aangepaste 
Huisvestingsverordening met daarin de 
opkoopbescherming opgenomen aan de raad 
voorgelegd ter besluitvorming (zie 
raadsvoorstel van 8 september 2022). 

26 voor en 10 tegen

Dierenbuddy ter voorkoming eenzaamheid 
en dierenleed

10-11-2021 Deventer Sociaal  (Raadsvergadering Begroting 
2022 ev (14:00 uur) 10-11-
2021 14:00)

De raad roept het college van B&W op:

Te onderzoeken hoe en op welke 
voorwaarden de gemeente zich kan aansluiten 
bij het buddy-initiatief van de 
Dierenbescherming en hiervoor allereerst in 
gesprek te gaan met de Dierenbescherming
Hierbij te betrekken: de resultaten en 
ervaringen van andere deelnemende 
gemeenten, de rol van de sociale teams en de 
financiële haalbaarheid.
In 1e kwartaal van 2022 deze informatie toe te 
zenden (raadsvoorstel/raadsmededeling) aan 
de gemeenteraad met daarbij een conclusie 
over de meerwaarde van dit project voor de 
inwoners van de gemeente Deventer.

2021-11-10 Motie 8-3 DS - 
Dierenbuddy - AANGENOMEN

R. de Geest (Wethouder, 
PvdA)

1e kwartaal 2022 Zie de raadsmededeling van 17 maart 2022. 
De partners van de lokale coalitie Eén tegen 
eenzaamheid werken aan een actieplan. Uit 
dit actieplan wordt duidelijk of en hoe groot 
deze behoefte is. 

19 voor en 17 tegen stemmen

Combinatiefunctionarissen en extra 
ondersteuning (sport)verenigingen

10-11-2021 CDA  (Raadsvergadering Begroting 
2022 ev (14:00 uur) 10-11-
2021 14:00)

De raad draagt het college van B&W op:

Inzichtelijk te maken op welke manier deze 
incidentele uitvoeringsgelden momenteel 
worden ingezet ter ondersteuning van 
sportverenigingen.
De hoogte van de inzet van deze middelen en 
het gebruik ervan bij de diverse verenigingen 
hierin op te nemen.
Deze uitkomsten te betrekken bij de 
vaststelling van het beleidskader samen 
sporten maakt sterk 2020-2030
Aan de hand van deze uitkomsten nog voor 
de voorjaarsnota 2022 te komen met een 
heroverweging aantal fte-inzet voor 
sportverenigingen, binnen het bredere 
perspectief van de verenigingsondersteuners/ 
ondersteuning vrijwilligersbeleid
Tot deze heroverweging geïmplementeerd is 
in vigerend beleid, de incidentele 
uitvoeringsgelden nog te blijven gebruiken 
voor een adequate ondersteuning van 
sportverenigingen.

2021-11-10 Motie 8-5 CDA - 
Combinatiefunctionarissen en 
extra ondersteuning 
(sport)verenigingen - 
AANGENOMEN

R. de Geest (Wethouder, 
PvdA)

Voor behandeling 
Voorjaarsnota 2022

Het beleidskader Samen sporten maakt sterk 
is op 16 februari 2022 vastgesteld door de 
raad. Op 14 juli 2022 heeft de raad het 
uitvoeringsplan sport 2022 ontvangen (zie 
pijler 2, speerpunt 2):
De landelijke regeling 
combinatiefunctionarissen (CF) loopt tot eind 
2022. In september dit jaar wordt de nieuwe 
regeling die per januari 2023 ingaat, bekend 
gemaakt vanuit het Ministerie van VWS. In 
2022 evalueren we de inzet van CF in 
Deventer in de afgelopen jaren en op basis 
daarvan zal een nieuwe gemeentelijke visie 
worden opgesteld. De inzet van CF zal op 
basis van de huidige visie doorlopen tot eind 
schooljaar 2022/2023. Zo is voldoende tijd 
om een nieuwe visie op te stellen op basis 
van de landelijke voorwaarden en financiering 
vanaf 2023.

Unaniem aangenomen

Verkenningsfase huisvesting 
Burgerweeshuis

26-01-2022 CDA en Gemeentebelang  (Raadsvergadering 26-01-
2022 19:45)

2022-01-26 Motie GB-CDA - 
Verkenningsfase huisvesting 
Burgerweeshuis 
AANGENOMEN

C.J. Verhaar (Wethouder, 
GroenLinks)

Op 2 maart 2022 heeft de Startsessie 
plaatsgevonden. Eind 2022 wordt een 
go/nogo besluit (over de definitiefase als 
onderdeel van de verkenningsfase) aan de 
raad voorgelegd.

26-11

Spoorwegsluiting Diepenveen 26-01-2022 GroenLinks en 
Gemeentebelang

 (Raadsvergadering 26-01-
2022 19:45)

2021-01-26 Motie vreemd GL-
GB - Spoorwegsluiting 
Diepenveen AANGENOMEN

1 augustus 2022 we gaan in gesprek met grondeigenaren en 
ProRail.

Unaniem aangenomen

Onderzoek naar slavernijverleden Deventer 26-01-2022 PvdA  (Raadsvergadering 26-01-
2022 19:45)

2022-01-26 Motie vreemd 
PvdA - Slavernijverleden 
Deventer AANGENOMEN

R.C. König 
(Voorzitter/Burgemeester )

Voorjaarsnota 2022 28-9

Aandachtspunten intentieovereenkomst 
TBBT

16-02-2022 D66 en GroenLinks  (Raadsvergadering 16-02-
2022 19:45)

2022-02-16 Motie GL-D66 - 
Aandachtspunten 
intentieovereenkomst TBBT - 
AANGENOMEN

Sept 22: Deze onderwerpen komen in de 
gesprekken met de bedrijven over de 
intentieovereenkomst aan de orde. Nog dit 
najaar verwachten we dat de deelnemende 
bedrijven de intentieovereenkomst tekenen, 
waarna deze overeenkomst ter tekening aan 
het college zal worden voorgelegd. Daarna 
zal ter informatie aan de raad worden 
toegestuurd. In de praktische uitwerking van 
de herstructurering zullen de in de moties 
genoemde onderwerpen aandacht krijgen.
Algemeen: op 12 oktober 2022 is er weer een 
bijeenkomst met de Raad en het DEP. Daar 
zal een korte update worden gegeven van de 
stand van zaken Toekomstbestendige 
bedrijventerreinen.

Unaniem aangenomen
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Bevorderen biodiversiteit op 
bedrijventerreinen - AANGENOMEN

16-02-2022 D66 en GroenLinks  (Raadsvergadering 16-02-
2022 19:45)

2022-02-16 Motie GL-D66 - 
Bevorderen biodiversiteit op 
bedrijventerreinen - 
AANGENOMEN

Sept 22: Deze onderwerpen komen in de 
gesprekken met de bedrijven over de 
intentieovereenkomst aan de orde. Nog dit 
najaar verwachten we dat de deelnemende 
bedrijven de intentieovereenkomst tekenen, 
waarna deze overeenkomst ter tekening aan 
het college zal worden voorgelegd. Daarna 
zal ter informatie aan de raad worden 
toegestuurd. In de praktische uitwerking van 
de herstructurering zullen de in de moties 
genoemde onderwerpen aandacht krijgen.
Algemeen: op 12 oktober 2022 is er weer een 
bijeenkomst met de Raad en het DEP. Daar 
zal een korte update worden gegeven van de 
stand van zaken Toekomstbestendige 
bedrijventerreinen.

23-14

Aangepast sporten 16-02-2022 GroenLinks  (Raadsvergadering 16-02-
2022 19:45)

2022-02-16 Motie GL - 
Aangepast sporten - 
AANGENOMEN

R. de Geest (Wethouder, 
PvdA)

Het beleidskader Samen sporten maakt sterk 
is op 16 februari 2022 vastgesteld door de 
raad. Op 14 juli 2022 heeft de raad het 
uitvoeringsplan sport 2022 ontvangen. De 
uitvoering van deze motie is meegenomen bij 
pijler 1, speerpunt 3 op pagina 4 en 5 van het 
uitvoeringsplan.

Unaniem aangenomen

Sporten in de directe leefomgeving 16-02-2022 ChristenUnie  (Raadsvergadering 16-02-
2022 19:45)

2022-02-16 Motie CU - Sporten 
in de directe leefomgeving - 
AANGENOMEN

R. de Geest (Wethouder, 
PvdA) en F.J.L. Rorink 
(Wethouder, CDA)

Begrotingsbehandeling in 
november 2022

Het beleidskader Samen sporten maakt sterk 
is op 16 februari 2022 vastgesteld door de 
raad. Op 14 juli 2022 heeft de raad het 
uitvoeringsplan sport 2022 ontvangen. De 
uitvoering van deze motie is meegenomen op 
pagina 11 van het uitvoeringsplan. Samen 
met Leefomgeving worden de mogelijkheden 
onderzocht om sporten, bewegen en spelen 
in de openbare ruimte en op de sportparken 
te stimuleren. Er zal in september 2022 een 
(mogelijk) voorstel voor het stimuleren van 
sporten en bewegen in openbare ruimte en 
op sportparken vanaf 2023 gemaakt worden 
op basis van de enquete spelen. 

Unaniem aangenomen

Omgevingsdienst IJsselland 09-03-2022 Gemeentebelang  (Raadsvergadering  09-03-
2022 19:00)

2022-03-09 Motie GB - 
Omgevingsdienst IJsselland - 
AANGENOMEN

R.C. König 
(Voorzitter/Burgemeester )

32-4

Verkenning verruiming kleinschalige 
duurzame energieopwekking

09-03-2022 D66  (Raadsvergadering  09-03-
2022 19:00)

2022-03-09 Motie Vreemd D66 - 
Verkenning verruiming 
kleinschalige duurzame 
energieopwekking 
AANGENOMEN

E.G. Grijsen (Wethouder, 
Gemeentebelang)

3e kwartaal 2022 Unaniem aangenomen

Communicatie in het uitvoeringsplan 
Mantelzorg- en vrijwilligersbeleid

25-05-2022 D66, Deventer Belang en 
ChristenUnie

 (Raadsvergadering 25-05-
2022 19:45)

2022-05-25 Motie DB-CU-D66 - 
Communicatie doelgroepen 
AANGENOMEN

R. de Geest (Wethouder, 
PvdA)

Unaniem aangenomen

Marke Zuid - Duurzame school en sporthal 13-07-2022 GroenLinks  (Raadsvergadering en Vervolg 
bespreking bestuursakkoord 
13-07-2022 19:30)

De raad verzoekt het college van 
burgemeester en wethouders: 

Voorafgaande aan de begrotingsbehandeling 
2023 gespecificeerd inzichtelijk te maken 
welke maatregelen en voorzieningen en 
financiële middelen nodig zijn voor het 
voldoen aan de BREEAM-ambitie “excellent”;
Ook de baten te specificeren van toepassing 
van deze richtlijn, en aan te geven of en hoe 
de structurele baten (bv lagere 
energierekening) kunnen worden aangewend 
om de incidenteel hogere investering te 
dekken.

2022-07-13 Motie GL - Marke 
Zuid - duurzaamheid - 
AANGENOMEN

E.G. Grijsen (Wethouder, 
Gemeentebelang)

voor behandeling begroting 
2023

19-17

Strook Marke Zuid 13-07-2022 GroenLinks  (Raadsvergadering en Vervolg 
bespreking bestuursakkoord 
13-07-2022 19:30)

De raad verzoekt het college van 
burgemeester en wethouders: 
-  Een plan van aanpak ‘hoe om te gaan met 
de vrijkomende strook de Marke Zuid’ aan te 
bieden aan de gemeenteraad voor de 
planvormingsfase
-  In dit plan van aanpak in ieder geval 
aandacht besteden aan het participatieproces 
en de rol van de raad.  

2022-07-13 Motie GL - Strook 
Marke Zuid - AANGENOMEN

E.G. Grijsen (Wethouder, 
Gemeentebelang)

33-3

Participatie - Communicatie Masterplan 
Senzora 

13-07-2022 CDA en Gemeentebelang  (Raadsvergadering en Vervolg 
bespreking bestuursakkoord 
13-07-2022 19:30)

De raad draagt het college van B&W op:

Samen met de projectontwikkelaar een 
participatie- en communicatieplan te maken 
en deze uiterlijk 1 oktober 2022 te delen met 
bewoners uit de drie buurten en de raad
Zorg te dragen voor een transparante 
uitvoering van dit participatieplan, waaronder 
een goede schriftelijke vastlegging van 
besprekingen en toezeggingen/beloftes en 
deze met bewoners en de raad te delen.
De adviezen van adviesorganen, waaronder 
de PAR, SIED, Adviesraad Monumenten, 
maar ook de Bomenstichting te delen met de 
raad op het moment dat de adviezen worden 
verstrekt en niet pas als het ontwerp 
bestemmingsplan gedeeld wordt, zodat indien 
nodig nog bijgestuurd kan worden door de 
raad.
Het tijdspad van project met de raad te delen 
en de raad goed te blijven informeren over de 
ontwikkelingen, de vastgestelde 
aandachtspunten en het verloop van het 
proces.

2022-07-13 Motie GB-CDA - 
Participatie - Communicatie 
Masterplan Senzora - 
AANGENOMEN

E.G. Grijsen (Wethouder, 
Gemeentebelang)

1 oktober 2022 Unaniem aangenomen

Reclamemasten A1 – Advies RWS 13-07-2022 D66 en PvdA  (Raadsvergadering en Vervolg 
bespreking bestuursakkoord 
13-07-2022 19:30)

De raad verzoekt het college:
Het advies zoals gegeven door RWS 
aangaande de verkeersveiligheid op de A1:

Ongewijzigd over te nemen
Deze onderdeel te maken van de te 
verstrekken vergunning
De wisseltijd tussen verschillende 
reclameboodschappen te maximeren op 1 
maal per 12 uur

2022-07-13 Motie vreemd 9b 
D66-PvdA - Reclamemasten 
A1 -advies RWS - 
AANGENOMEN

Sept 22: er is nog geen vergunning 
aangevraagd. 

26-10
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Reclamemasten A1 - advies gemeenteraad 13-07-2022 D66 en PvdA  (Raadsvergadering en Vervolg 
bespreking bestuursakkoord 
13-07-2022 19:30)

De raad verzoekt het college:
De gemeenteraad om advies te vragen, 
voordat het ontwerpbesluit, met betrekking tot 
vergunningverlening voor reclamemasten A1 
bij de reclameverordening, ter inzage wordt 
gelegd middels een Collegebesluit.

2022-07-13 Motie vreemd 9c 
D66-PvdA - Reclamemasten 
A1 -advies gemeenteraad - 
AANGENOMEN

T.C. Walder (Wethouder, D66) Sept 22: er is nog geen vergunning 
aangevraagd. 

31-5

Uitbreiding duurzaamheidskrediet naar 
doelgroep PvA woningverbetering

13-07-2022 ChristenUnie  (Raadsvergadering en Vervolg 
bespreking bestuursakkoord 
13-07-2022 19:30)

De raad draagt het college van B&W op:
Bij de begroting 2023 met een voorstel te 
komen voor het uitbreiden van het 
Duurzaamheidskrediet naar de doelgroep van 
het PvA woningverbetering en 
energiearmoede.

2022-07-13 Motie Vreemd 10 
CU - Uitbreiden 
Duurzaamheidskrediet - 
AANGENOMEN

voor behandeling begroting 
2023

35-1
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